
 

Protokoll 

Styrelsemöte - Ramunder HK 

17 januari 2022 

(genomfördes digitalt) 

 

 

Närvarande: Mikael Hellgren (ordförande), Andreas Holmgren (F/P-

11/12/13), Lena Eriksson (F-09/10), Fredrik Hagström (F-03/04/05), Josefin 

Wastesson (Dam och F/P-14/15/16/17) 

 

1. Mötet öppnas 

2. Val av mötessekreterare 

Mikael tog på sig att skriva  

3. Godkännande av dagordning 

Godkändes med tillägg av flera punkter under övriga frågor. 

4. Föregående protokoll (julavslutningen 15/12 + styrelsemöte 6 

december). 

Lades till handlingarna. 

5. Nya träningstider from 10/1, uppföljning. 

Verkar fungera som planerat, undantaget den allra minsta gruppen som 

inte kom in i hallen 16.30 som planerat. Tydligen en dubbelbokning från 

kommunens sida med basketklubben. Kommunen justerar detta och vi 

kommer att få tillgång till hallen från 16.45. 

6. Nedläggning F-03/04/05 och övergång till NKIK. 

Ramunder HK betalar den extra medlems- och träningsavgift som 

drabbar tjejerna som väljer att fortsätta med handboll i NKIK.  



7. Ta fram underlag till valberedningen. 

Arbetsinstruktioner för ordförande- och kassörsrollen finns. Vi 

kompletterar med de ytterligare arbetsuppgifter som förekommer. 

 

8. Datum för föräldramöten med respektive lag 

18/1 kommer F-09/10 ha ett kort möte i Vikingen kl. 18.30. Micke och 

Anderas närvarar. 

 

9. Inköp av material: 

Finns några beställningar som har hamnat mellan stolarna och där ingen 

beställning har gjorts. Micke lägger in beställning till Stadium 

Teamsales 18/1-2022. 

• 30 bollar och en pump till bollek 

• Passningsmål till F 10–12 

• 10 bollar till damlaget. 

10. Önskemål om tränarutbildningar  

Styrelsen ställer sig positiv till de som vill och har möjlighet att 

vidareutbilda sig inom handbollen. Dock ska utbildningen vara på rätt 

nivå i förhållande till den verksamhet vi bedriver. Bokning av utbildning 

ska alltid stämmas av med styrelsen. 

11. Samarbete kommunen om att introducera handboll 

På ledarmötet 16/12 2021 ville ledarna ha kompletterande information 

kring vissa frågor. Lena kontaktade kommunens ansvariga och bad 

denne att återkoppla direkt till ledarna. 

12. Medlemsavgifter 

Några få har inte betalt medlemsavgiften än. Listan skickas till tränarna 

som får kontakta spelare/föräldrar. 

13. Övriga frågor 

• På kommunens Facebooksida finns felaktig information om vilka lag 

som finns i Ramunder HK. Vi kontaktar kommunen och ber dem justera 

informationen. 

• Protokoll från våra styrelse- och ledarmöten ska läggas upp på laget.se, 

Micke ordnar detta. 

• Beslut togs i förra veckan om publik om max 50 personer på våra 

hemmamatcher. Information finns på laget.se. Den 13 februari 

arrangerar Ramunder HK Mittolvan för F-09/10 med fem spelande lag. 



Hur ska vi administrera detta på ett smittsäkert sätt? Micke kontaktar 

förbundet om tips på hur man kan gå tillväga. 

• Damlaget vill hyra buss för bortamatch mot Vadstena, fredag 28 januari. 

Matchen spelas klockan 19.00 en fredagskväll och ur 

trafiksäkerhetssynpunkt låter förslaget vettigt. Styrelsen ber laget 

komma in med prisuppgift innan beslut tas. Dessutom kollar Fredrik 

Hagström upp med Mikael Nilsson om har är ledig. 

• Lena sammanställer LOK-stöden som ska vara inne i slutet av februari. 

• Blanketter för reseräkningar, sekretariat och domararvorden måste 

skrivas om. Vi kan inte svischa ut ersättningar, utan bara använda oss av 

bankkonton. 

• Tjäna pengar 1: Klara, färdiga, städa! 2022 tillsammans med er ICA-

handlare. Skickas ut till respektive lag som sedan får avgöra om det är 

något att satsa vidare på. 

• Tjäna pengar 2: Sportlotten Kombo, Micke skickar ut information till 

styrelsen för beslut kring hantering. 

14. Nästa möte 

I mitten av februari 


